
اجرای طرح منطقه ویژه اقتصادی در گچساران، گره گشای کاهش 
بیکاری است

فرماندار گچساران گفت: اجرای طرح منطقه ویژه اقتصادی در این شهرستان، گرهگشای کاهش شاخص بیکاری است.
 عبدالرحیم رحیمی با اشاره به تصویب یک فوریت ایجاد منطقه ویژه اقتصادی در گچساران افزود: ایجاد مناطق ویژه اقتصادی از عوامل مهم 

برای جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی و بهره وری بهینه از قابلیت های تولید در کارآفرینی است. 
وی اظهار کرد: اجرای این طرح نقش اثرگذاری در پاسخگویی به نیاز سرمایه گذاران،کم کردن بروکراسی اداری و نیز کاهش نرخ فرایند 
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لارستان
 معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، در مراسم معارفه

 بخشدار جویم:
انصافا دولت تدبیر و امید، مظلوم واقع 
شده است و کمتر از خدمات این دولت 

گفته می شود
معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان گفت: انصافا دولت تدبیر و امید 

مظلوم واقع شده است و کمتر از خدمات این دولت گفته می شود. 
به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان،علی اکبر نجیب زاده در 
مراسم معارفه بخشدار جدید جویم خاطر نشان کرد: وقتی ما، مردم منطقه را 
به سمت انجام کارهای خیر تشویق و ترغیب می کنیم، خیرین هم این امر 
را اجابت کرده و به ساخت بناهای عام المنفعه برای شهر و دیار خود می 
پردازند که در این صورت مسئولین هم بایستی خیرشان به مردم برسد و 
فقط در حد حرف نباشد؛ همچنین بهترین کار خیر از ناحیه مسئولین غیر از 
آن وظایفی که در چهارچوب قانون برای آنها تعریف شده است، این است 
که بیشتر برای مردم وقت گذاشته و از این فرصتی که خداوند در اختیار 
آنها قرار داده است نهایت استفاده را در راستای رشد و توسعه و پیشرفت 

منطقه  ببرند، چون عمر خدمت، خیلی زود تمام می شود.
نجیب زاده ادامه داد:دکتر روحانی  چندین بار گفته اند که ما با کسی عهد 
اخوت نبسته ایم و هر کس خلافی را در این دولت  انجام داد با او برخورد 
می کنیم؛ اما سوال این است که چرا رسانه های منتقد دولت  در برابر آن 
افرادی که پاداش های عظیمی که در سازمان تامین اجتماعی دولت سابق 
دریافت می کردند بیشتر از این  هم بوده است ، سکوت کرده اند ؟چرا در 
خصوص گم شدن دکل های میلیاردی نفتی در دولت آقای احمدی نژاد 
زمان  آن  در  سابق  دولت  موافق  های  رسانه  زند؟چرا  نمی  حرفی  کسی 
چیزی نگفتند؟ در حالی که می دانستند و اگر نمی دانستند  چرا الان که 

این موضوع  برای همه مردم روشن شده است کمتر به آن می پردازند؟
معاون استاندار فارس بیان کرد:  حالا رسانه های منتقد دولت فیش های 
تخریب  را  امید  و  تدبیر  دولت  و  اند  کرده  بهانه  را  غیرمتعارف  حقوقی 
می کنند ، البته باز هم تاکید می کنم که افرادی که دچار چنین عمل زشتی 
شده و از پول های بیت المال دریافت می کرده اند حال در هر لباس و 
منصبی که باشند بایستی مجازات و از کار برکنار شوند و این پول ها را 

از حلقومشان بیرون کشید.
به  از سید حبیب موسوی بخشدار سابق جویم که  ادامه سخنانش  وی در 
مدت 5 سال در این بخش کهن زحمت کشیده بود تشکر کرد و گفت: 
انصافا آقای موسوی طی این مدت خدمات شایسته ای را در این بخش انجام 

داده و آرامش خوبی را در این منطقه به وجود آورده اند.
وی از همه مردم و مسئولین محلی خواست که به بخشدار جدید کمک 
کنند تا توسعه همه جانبه را برای این منطقه رقم بزند، چون جویم پتانسیل 

خوبی برای پیشرفت  دارد.
در سخنانی   هم  امام جمعه جویم  احمدی  الاسلام  نیز حجت  این  از  پیش 
با بیان اینکه بی تقوایی در جامعه موجب بروز گرفتاری ها و مشکلاتی 
حل   جامعه  مشکلات  تمامی  باشند  باتقوا  اگر  انسانها  گفت:  می شود، 
انسانها  همه  اگر  و  باشد  بیشتر  مسئولین  در  بایستی  تقوا  این  و  می گردد 

باتقوا گردند، خداوند هم برکاتش را نازل  می کند.
درددل  به  باشند،  مردم  جمع  در  بایست  می  مسئولین  کرد:  تصریح  وی 
ممکن  زمان  ترین  سریع  در  را  آنها  مشکلات  و  دهند  فرا  گوش  مردم 

مرتفع نمایند.
سید حبیب موسوی بخشدار سابق جویم هم در سخنانی  به ارائه عملکرد 
خود در موضوعات مختلف از جمله راهسازی، آموزش، بهداشت و درمان، 

برق رسانی، آبرسانی،کشاورزی و غیره پرداخت.
از  و  شد  معرفی  جویم  جدید  بخشدار  عنوان  به  شفیعی  داوود  ادامه،  در 

خدمات سید حبیب موسوی بخشدار سابق تجلیل بعمل آمد. 
داوود شفیعی بخشدار جدید جویم هم از همه مردم و مسئولین خواست تا 

با وی همکاری لازم داشته باشند .
وی اهم اهداف و برنامه های خود را تحقق اقتصاد مقاومتی، بررسی علل 
و عوامل پیدایش آسیب های اجتماعی  در جامعه و راه های پیشگیری از 
آن ، تکریم مردم و بررسی مسائل و مشکلات  بخش وغیره را بیان نمود.

اضافه می گردد که داوود شفیعی اهل چاه سبز زرین دشت می باشد و 
پیش از این بخشدار فرگ داراب بوده است.

نی ریز
آیین تودیع و معارفه رئیس اداره پست 

شهرستان نی ریز، برگزار شد
سابق  مدیران  معارفه  و  تودیع  مقدسی:مراسم  علیرضا  سرویس شهرستان/ 
و جدید اداره پست شهرستان نی ریز با حضور محمدرضا امیری فرماندار 
شهرستان  نی ریز  و واعظ پور مدیر کل شرکت پست استان فارس در 

دفتر فرماندار برگزار شد .
فرماندار ضمن تقدیر از زحمات چند ساله حیدرپناه رئیس سابق اداره پست 
شهرستان نی ریز، به رسالت های جدید و پیشرفتهایی که در تکنولوژی 
کشورحاصل شده است اشاره کرد و گفت: با ورود تکنولوژی و اقتضای 
با  و  آمده  بیرون  سنتی  حالت  از  پست  رویکردها،شرکت  تغییر  و  زمان 
توجه  به نوع فعالیت و ارائه خدمات به صورت اینترنتی، کارهای مردم 
آسان تر از گذشته شده که امیدواریم اداره پست افزون بر گذشته در انجام 

وظایف خود موفق گردد.
واعظ پور مدیرکل پست استان نیز در این مراسم با اشاره به مصوبه شورای 
عالی  فناوری اطلاعات که شبکه پست را مسئول هوشمند سازی مکان با 
GNAF در کشور معرفی نموده است، گفت: پست بستر مناسبی  پروژه 
برای تحقق دولت الکترونیک در کشور است که در این راستا زیرساخت 
که  هایی  سازمان  تمام  آن  تکمیل  با  و  شده  فراهم  پست  در  پروژه  این 
بانک  این  از  هستند  ارتباط  در  مکان  با  ارائه خدمات  زمینه  در  نوعی  به 

اطلاعاتی بهره خواهند برد.
وی به خدمات و مأموریت های جدید پست هم اشاره کرد و در زمینه 
خدمات  نیابتی سایر دستگاه ها ، از فرماندار  نی ریز خواست تا در جلسات 
شورای اداری شهرستان وکارگروه فرعی دفاتر پیشخوان از ظرفیت های 
و  پست  به  خدمات  واگذاری  جهت  ادارات  تمکین  برای  خود  قانونی 

پیشخوان استفاده نماید.

گفتنی است در پایان این مراسم، از خدمات نبی ا... حیدر پناه، تقدیر و طی 
حکمی صادق کشاورز به عنوان رئیس جدید اداره پست شهرستان نی ریز 

منصوب گردید. 
به  را  ارسنجان  این ریاست پست  از  شایان ذکر است که کشاورز پیش 

عهده داشت و حیدر پناه جانشین وی در آن شهرستان شده است.

خرامه
فرماندار شهرستان خرامه در جلسه ستاد اربعین حسینی:  
تمام ظرفیت شهرستان برای ایام 

محرم الحرام  و تبلیغ دین مبین اسلام 
باید به کار گرفته شود

به گزارش روابط عمومی فرمانداری خرامه، جلسه ستاد ساماندهی زائرین 
اربعین حسینی)ع( به ریاست اسپرجانی فرماندار  و با حضور حجت الاسلام 
محمد صباحی امام جمعه و اعضای ستاد اربعین حسینی در دفتر فرماندار  

برگزار  شد.

ارائه  بر  تأکید  و  مدعوین  به  مقدم  خیر  خرامه ضمن  شهرستان  فرماندار 
هماهنگی لازم  بین دستگاهها  جهت  خدمات رسانی  بهتر ابراز داشت: 
استفاده  از فرصت پیش رو برای  مشارکت شیعیان جهان در این حرکت 
عظیم معنوی باید در جهت اعتلای جایگاه تشیع در منطقه و جهان صورت 
گیرد تا جهانیان به صورت علنی احساس کنند که اسلام ناب محمدی در 

حال گسترش در عرصه جهانی می باشد. 
نماینده عالی دولت در شهرستان تصریح کرد: همه باید با خلوص نیت و به 
عنوان خادمین زائرین امام حسین)ع( به این عرصه ورود کرده و با همت 
و تلاش کامل  در جهت حفظ و اعتلای  شأن و آبروی نظام گام برداریم.  
درپایان، اعضای جلسه به بیان دیدگاههای خود جهت اتخاذ بهترین تصمیم 

برای خدمات رسانی مناسب به عزاداران در این ایام پرداختند .

بوشهر
استانداربوشهر:

ایجاد منطقه آزاد تجاری، تاثیری بر 
قیمت مسکن ندارد

در  نفر  هزار   100 اسکان  ظرفیت  کردن  لحاظ  با  گفت:  بوشهر  استاندار 
محدوده منطقه آزاد تجاری بوشهر، قیمت مسکن در بوشهر تغییری پیدا 

نمی کند.
 مصطفی سالاری در خصوص گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان 
بوشهر افزود: اینکه عده ای از مخالفان ایجاد منطقه آزاد تجاری بوشهر  را 
دلیل گران شدن مسکن در این شهر می دانند بطور صد درصد چنین نیست. 
وی بیان کرد: با توجه به معافیت مالیاتی در منطقه های آزاد، ورود مصالح 
به منطقه آزاد بدون مالیات است از این رو قیمت ساخت مسکن در جزیره 

زیبا و مطلوبی که برای منطقه آزاد پیش بینی شده ارزان تر است.
استاندار بوشهر افزود: همچنین برای انجام کار اداری در منطقه آزاد نیازی 
به ورود به شهر بوشهر نیست و این امر هیچگونه فشاری بر شهر بوشهر 

وارد نمی کند.
وی در ارتباط با ادعای برخی مبنی بر گرانی مواد غذایی به دنبال ایجاد 
منطقه آزاد نیز گفت: بین گرانی مواد غذایی و ایجاد منطقه آزاد تجاری 

هیچ ارتباطی وجود ندارد و جای نگرانی نیست.
منطقه  به  وارداتی  خارجی  جنسهای  مالیاتی  معافیت  به  اشاره  با  سالاری 
آزاد اظهار کرد: با ایجاد منطقه آزاد جنسهای خارجی ارزان تر می شود و 

جنسهای داخلی نیز گران تر نمی شود. 
معافیت  با  نیز  آزاد  مناطق  در  خدمات  دهندگان  ارائه  شد:  یادآور  وی 
مالیاتی مواجه می شوند و از این رو خدمات ارائه شده در قالب منطقه آزاد 

تجاری ارزان تر است. 
استاندار بوشهر تاکید کرد: تصویب نهایی منطقه آزاد بوشهر در مجلس 
شورای اسلامی هنوز مشخص نشده ولی با این وجود برای تصویب یک 
فوریت آن همراه با نمایندگان استان پیگیری های موثری صورت گرفته 

است.
وی عنوان کرد: تصویب شدن لایحه منطقه آزاد بوشهر در مجلس شورای 
اسلامی، نیازمند پیگیری و همکاری نخبگان استان و مرکز است که در 

حال حاضر این مهم با جدیت در حال انجام است.
سالاری ادامه داد: نسبت به تصویب لایحه منطقه آزاد در مجلس شورای 
اسلامی همچون گذشته خوشبین هستیم و برای احقاق حق مردم در این راه 

از هیچ تلاشی دریغ نمی کنیم.
مزایای  تشریح  و  سیما  و  صدا  مسئولان  با  رایزنی  در  گفت:  سالاری 
در  و همکاری  قول کمک  نیز  آنان  تجاری،  آزاد  منطقه  تصویب لایحه 

قالب برنامه های خود را داده اند.
استاندار بوشهر با اشاره به اینکه به دنبال هر تصمیم موافق و مخالفی وجود 
دارد بیان کرد: نگرانی برخی از مخالفان و برخی نیز به دلیل غرض شخصی 
با این لایحه است ولی با این وجود همه دیدگاه ها را قابل احترام می دانیم.
وی در ارتباط با مشکلات تامین آب و برق برای اجرای طرح منطقه آزاد 
بوشهر نیز بیان کرد: میزان تولید برق در این استان، دو برابر برق مصرفی 
است ولی با این وجود تولید برق ارتباط مستقیم به تامین نیاز ندارد و تامین 

آن از طریق شبکه سراسری برق کشور صورت می گیرد. 

سالاری در ارتباط با مشکل تامین آب نیز گفت: مشکل تامین آب استان 
نیز از طریق احداث دستگاه های آب شیرین کن تا دو سال آینده برطرف 
می شود و منطقه آزاد نیز می تواند به صورت مستقل برای تولید آب مورد 

نیاز خود از طریق آب شیرین کن اقدام کند.
احداث  منطقه آزاد، سرمایه گذار  مالیاتی  معافیت  به  با توجه  وی گفت: 

آبشیرین کن، آب را به نرخ ارزان تری در این منطقه تولید می کند.
و  اقتصادی  فعالان  استان،  توسعه  دلسوزان  از  گفت:  بوشهر  استاندار 
کارشناسان انتظار است به این موضوع مهم ورود کرده و با اطلاع رسانی 
آزاد  منطقه  ایجاد  برای  منفی  روانی  جو  ایجاد  از  مانع  مثبت،  های  جنبه 

تجاری بوشهر شوند. 
وی با اشاره به اهمیت منطقه آزاد برای ایجاد اشتغال و گشایش در توسعه 
بسیاری  مزایای  بوشهر،  در  آزاد  منطقه  ایجاد  کرد:  بیان  بوشهر  استان 
تا  دارد  برنامه ریزی  به  نیاز  مزایا  این  از  برداری  بهره  دارد که  دنبال  به 
نیروهای بومی استان به خوبی از این فرصت استفاده کرده و شاغل شوند.

دیلم
 فاز دوم خور-دیلم تا پایان سال

 لایروبی می شود
محمد طاهری معاون عمرانی فرماندار در نشست با نمایندگان سازمان بنادر 
و دریانوردی کشور و استان افزود: این نشست در راستای پیگیری های 
فرماندار در سازمان بنادرکشور و بمنظور توسعه بندر وتجارت در شهرستان  

با هدف توسعه بنادرکوچک برگزار گردید .
وی گفت:با توجه به وجود جاده دسترسی بندر در شمال خورشمالی کلیه 
باراندازهای آن فریز شود. در این راستا  اراضی شمال خور برای بندر و 
اداره بندر استان متعهد می گردد طرح جامع بندر بر روی اراضی مذکور 

را تهیه کند و مطالعات فازصفر)لکه گذاری (و فازیک را انجام دهند .
طاهری، هدف از تهیه طرح و لکه گذاری اراضی مذکور را صرفا جهت 

انجام کار براساس طرح دانست.
وی گفت: مدیریت شهری، شورای شهر و حوزه معاونت عمرانی فرمانداری 
شهرستان متعهد شدند از اراضی یاد شده درکارگروهای تخصصی صیانت 

نموده و جهت پیگیری اسنادی آن همراهی نمایند .
اراضی  چنانچه  بندر  اداره  های  بررسی  از  :پس  کرد  بیان  طاهری  محمد 
ادامه خورشمالی )خوزستان ( مورد نیاز لنجها باشد، طرح اراضی مذکور 
به مساحت 9 هکتار را علیرغم اینکه در طرح تفصیلی شهر پارک لحاظ 

گردیده، متوقف کرده و این اراضی در اختیار بندر قرار می گیرد .
معاون فرماندار دیلم اظهار داشت: اعتبار لازم جهت اجرای فاز دوم طرح 
جاری  سال  پایان  تا  وان شاء ا...  شده  داده  تخصیص  خوردیلم  لایروبی 

عملیات اجرایی آن شروع خواهد شد .

هرمزگان
امکان صیدبیش از 2 میلیون تن فانوس 
ماهیان درآبهای هرمزگان وجود دارد

موسسه  کارشناسان  های  بررسی  گفت:طبق  هرمزگان  شیلات  مدیرکل   
تحقیقات شیلات ایران، امکان صید بیش از2میلیون تن فانوس ماهیان در 

آبهای این استان وجود دارد .

 پرویز محبی افزود: این درحالی است که سالانه 300تا400هزار تن از این 
نوع ماهیان صید می شود و ازابتدای 87 تاکنون 60هزار تن از این میزان 

ذخائر فانوس ماهیان در استان برداشت شده است.
وی ادامه داد: طبق برنامه ششم توسعه، میزان صید فانوس ماهیان کشور 
این  مفید  دیگرعمر  ازسوی  و  برسد  تن  هزار  هفتاد  بالای  به  سالانه  باید 

ماهیان کمتر از دو سال بوده که در صورت عدم برداشت این سرمایه ملی 
و انحصاری به هدر می رود.

مدیرکل شیلات هرمزگان یاد آور شد: با صید این میزان از ذخایر برآورد 
شده و قابل برداشت استان وکشور در این زمینه، تولید پودر ماهی و تامین 

مواد اولیه این کارخانجات به خودکفایی خواهد رسید.
اینکه برداشت از این آبزیان مستلزم شناورهای  با توجه به  محبی افزود: 
دارای قابلیت صید در عمق های بالای دویست متر است لذا سرمایه گذاران 
که  کنند  می  شده  یاد  قابلیت  با  شناورها  این  ساخت  و  خرید  به  اقدام 
بطورمعمول شناورهای خریداری شده از کشورهای اروپایی، چین و ژاپن 

است.
این  محصولات  و  صید  تمام  کرد:  تصریح  هرمزگان  شیلات  مدیرکل 
خود  تنها  و  است  ایرانی  گذاران  سرمایه  و  ایران  کشور  برای  شناورها 
از کشورهای خارجی خریداری شده و درحال حاضر هیچ شناور  شناور 
صیادی با مالکیت خارجی در آبهای هرمزگان فعال نیست ومالکیت تمامی 

شناورهای صیادی هرمزگان ایرانی است.

گچساران
اجرای طرح منطقه ویژه اقتصادی در 

 گچساران، گره گشای کاهش
 بیکاری است

این  در  اقتصادی  ویژه  منطقه  طرح  اجرای  گفت:  گچساران  فرماندار   
شهرستان گرهگشای کاهش شاخص بیکاری است.

ویژه  منطقه  ایجاد  فوریت  یک  تصویب  به  اشاره  با  رحیمی  عبدالرحیم   
عوامل  از  اقتصادی  ویژه  مناطق  ایجاد  افزود:  گچساران  در  اقتصادی 
از  بهینه  بهره وری  و  و خارجی  داخلی  برای جذب سرمایه گذاران  مهم 

قابلیت های تولید در کارآفرینی است. 
نیاز  به  اثرگذاری در پاسخگویی  این طرح نقش  اجرای  اظهار کرد:  وی 
فرایند  نرخ  کاهش  نیز  و  اداری  بروکراسی  کردن  کم  گذاران،  سرمایه 

بیکاری دارد.
جمعیت جوانان بیکار شهرستان نفت خیز گچساران 25هزار نفراعلام شده 

است. 
و  گاز  نفت،  اقتصادی  ویژه  منطقه  در  کرد:  تصریح  گچساران  فرماندار 
طرح های  اجرای  های  هزینه  کاهش  بر  افزون  شهرستان  این  پتروشیمی 
نحو  به  نیز  را  نیاز  مورد  های  زیرساخت  توان  می  صنعتی  اقتصادی، 

مطلوب تری تامین کرد. 
از  معافیت  و  گمرکی  عوارض  مالیاتی،  های  بخشودگی  کرد:  بیان  وی 
مقررات ویژه صادرات و واردات با جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی 

از مزایای اجرای این پروژه است. 
رحیمی ادامه داد: منطقه ویژه اقتصادی نفت، گاز و پتروشیمی گچساران 
مهمترین  از  که  است  متعددی  اجتماعی  و  اقتصادی  مثبت  آثار  دارای 
آنها می توان به ایجاد اشتغال پایدار و افزایش میزان رفاه عمومی در این 

شهرستان اشاره کرد. 
فرماندار گچساران با اشاره به آمار بالای بیکاری در این شهرستان گفت: 
اقتصاد  تحقق  و  صادرات  موانع  رفع  برای  راهکاری  طرح  این  اجرای 

مقاومتی نیز است. 
لایحه  فوریت  یک  با  اخیر  جلسه  در  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
ایجاد هفت منطقه آزاد تجاری-صنعتی و 12 منطقه ویژه اقتصادی موافقت 

کردند.
بر اساس این لایحه به دولت اجازه داده می شود در استان های گلستان)اینچه 
بلوچستان)سیستان(،  و  سیستان  اردبیل)اردبیل(،  ایلام)مهران(،  برون(، 
منطقه  بوشهر)بوشهر(،  هرمزگان)جاسک(،  مریوان(،   – کردستان)بانه 
آزاد تجاری – صنعتی را در محدوده هایی که به تصویب هیات وزیران 

می رسد ایجاد کند.
همچنین دولت می تواند در استان های فارس)فسا(، یزد)ابرکوه – میبد(، 
زنجان)زنجان(، کهگیلویه و بویراحمد)گچساران(، آذربایجان غربی)سرو، 
آباد(،  لرستان)خرم  قوچان(،   – رضوی)خواف  خراسان  ارومیه(، 
قزوین)تاکستان( و اصفهان)شاهین شهر( منطقه ویژه اقتصادی و در استان 

البرز)ساوجبلاغ( منطقه ویژه اقتصادی دارویی ایجاد کند.
قرار داشتن 13 میدان نفتی با میزان ذخیره نفت خام و تولید 25 درصد نفت 

خام کشور از قابلیت های گچساران برای اجرای این طرح است. 
شهرستان 120 هزار نفری گچساران در جنوب غربی کهگیلویه و بویراحمد 

قرار دارد.

فصلنامه فرهنگی اجتماعی امامزاده 
بی بی حکیمه، دختر باب الحوائج 

حضرت موسی ابن جعفر )ع(، وارد 
عرصه مطبوعات شد

اطلاع  خوشبختی  کمال  با  خلیجی:  شهرستان/پرویز  سرویس 
و  امتیاز  صاحب  چرومی  رامین  همت  به  فصلنامه  این  شد  حاصل 
و فرهنگی  امور  به  علاقه مند  آشنا،  های  چهره  از  که  مسئول   مدیر 
 از دوستداران امامزاده بی بی حکیمه می باشد، وارد عرصه مطبوعات شد. 
گفتنی است، گستره توزیع فصلنامه در استان های بوشهر،خوزستان،فارس 
فصلنامه  الکترونیکی  پست  همچنین  باشد؛  می  احمد  بویر  و  وکهگیلویه 
کوتاه  پیام  سامانه  و   bibihakimeh@gmail.com آدرس  به 

30005006001019 در اختیار افراد می باشد.
بی  بی  امامزاده  که  جایگاهی  و  اهمیت  به  عنایت  با 
فصلنامه  این  انتشار  داشته  عام  و  خاص  بین  در   حکیمه 
علاقه مندی نشانگر  این  و  اثرگذار  اجتماعی،  فرهنگی  بعُد   در 

 مسئولان و دست اندرکاران این فصلنامه می باشد.
ما ضمن تبریک به سید پیمان حسینی مدیر مسئول و سردبیر علاقه مند،کلیه 
اعضا، هیئت تحریریه و همکاران آرزوی توفیق بیشتر دست اندرکاران را 

از خداوند بزرگ مسئلت می نماییم.
شایان ذکر است، سید پیمان حسینی سردبیر فصلنامه طی یادداشتی تحت 
عنوان مهمانی پروردگار در مأمن زوار با قلم شیوای خود به خواننده نشاط 

و امید می بخشد.
امامزاده  بیشتر  شناسایی  در  مهمی  گام  که  فصلنامه  این  که  داریم  آرزو 
بی بی حکیمه و دیگر بقاع متبرکه استان کهگیلویه و بویر احمد می باشد، 

همواره به موفقیت های چشمگیری نائل آید.


